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韋浩文主席（上圖左七）在蘇祐安行政總監（上圖左三）
陪同下，聯同董事局成員走訪各個地點，為義工及學生打
氣。本年賣旗日設計紙旗的本地藝術家歐陽俊禧PureHay
（下圖右一）亦有出席支持活動。 
Mr. WAI Ho Man, Herman (upper photo, left 7), the Chairman, 
accompanied by Mr. SU Yau On, Albert (upper photo, left 3), 
Chief Executive, visited various districts to root for students 
and volunteers with fellow Board Members. Local artist 
PureHay (lower photo, right 1), the designer of this year’s flag 
day stickers also participated to support the event. 

東華三院賣旗日2023
TWGHs Flag Day 2023
東華三院一年一度賣旗日於8月30日在全港各區舉行，今年參與

賣旗籌款活動的義工多達12,000人，包括本院55間屬校的學生

義工親身參與，並獲超過110間企業及團體響應支持，籌得的善款

將用作支持本院各項社會福利及教育服務，為弱勢社群送上溫暖

和希望。

TWGHs’ annual Flag Day was held on 30 August across 

all districts in Hong Kong. This year, as many as 12,000 

volunteers, including student volunteers from 55 TWGHs’ 

schools, participated. Over 110 enterprises and organisations 

rendered their support to the flag fundraising event. The funds 

raised will be used to support various welfare and educational 

services of the Group, and bring warmth and hope to the 

disadvantaged.

願善長為賣旗活動再發揮善心，即日起至9月29日，請支持本院賣旗活動專頁捐款每滿

港幣100元，即可獲贈「特別版紙旗套裝」乙套，當中包括由藝術家PureHay設計全版紙旗

乙張（24個）、感謝狀乙張及特別版環保雨傘套乙個。我們誠盼大家支持，用愛心連繫各界，

攜手將關愛帶給社會上的弱勢社群。 欲詢詳情，請致電1878 333查詢或瀏覽活動專頁。 

Thank you for your continued supports and kindness to Flag Day 2023, from now until 

29 September, please make a donation of HK$100 or above through TWGHs Flag Day 

event website and you will receive a sheet of flag stickers (24 pieces) 

designed by artist PureHay, a Certificate of Appreciation and a special 

edition absorbent umbrella cover. Act now for the benefit of the needy! 

For more details, please call at 1878 333, or visit the event page. 

FUND-RAISING
籌募活動 30.8

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款中
扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。
All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title 
Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general 
public to ensure all public donations will go directly to our services.
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